
Protokół z XVII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 02.02.2021 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.30. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat propozycji nowej organizacji ruchu w osiedlu Choiny. 

5. Dyskusja na temat podziału środków z rezerwy celowej na 2021 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania 

zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2021. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

8. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 13 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w zał. nr 1. Przewodnicząca Rady powitała obecnych na 

posiedzeniu: prezes Spółdzielni Choiny panią ………. , dzielnicowego Straży Miejskiej pana ……… 

oraz członka zarządu Spółdzielni Choiny pana ………. . 

 

Ad.2) Przewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Pan Arkadiusz 

Ligęza zgłosił zmianę do porządku polegającą na wykreśleniu punktu nr 6. Nowy porządek obrad, 

bez punktu 6, przyjęto głosami: 12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 

Ad.3) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do XVI protokołu posiedzenia Rady. Uwag 

nie było. Protokół z poprzedniego posiedzenia rady przyjęto glosami: 12 za, 0 przeciw, 1 

wstrzymujący się. 

 

Ad.4) Przewodnicząca oddała głos Piotrowi Zyganowi, który powiedział, że Zarząd Dróg i Mostów 

przedstawił dwie propozycje nowej organizacji ruchu w osiedlu Choiny nieznacznie się różniące, a 

polegające głównie na wprowadzeniu ruchu jednokierunkowego. Przewodniczący powiedział 

również, że wpłynęły wnioski i opinie mieszkańców, negatywnie odnoszące się do wprowadzenia 

ruchu jednokierunkowego. Mieszkańcy są przeciwni takiemu rozwiązaniu i w obecnym stanie 

propozycje ZDM są nie do przyjęcia. Pan ….. zaznaczył, że ruch na osiedlu jest dobry, a sprawa 

zmiany jego organizacji miałaby polegać na jego uporządkowaniu w tym np. budowie nowych zatok 

parkingowych. Pan ………… stwierdził, że propozycja ruchu jednokierunkowego nie jest do końca 

przemyślana. Wystarczyłoby wprowadzić kosmetyczne zmiany polegające na nowym oznakowaniu. 

Obecna organizacja ruchu istnieje od wielu lat a ruch w dzielnicy nie charakteryzuje się dużym 

natężeniem. Wystarczy go unormować. Pani prezes ………….. zaznaczyła, że ulice na osiedlu 

zabudowane są domkami jednorodzinnymi z garażami, a trzy samochody w rodzinie są standardem. 

Rozwiązaniem były by równoległe przejazdy i nowe zatoki parkingowe. Pan Jakub Paruch zaznaczył, 

że problemem jest wyjazd z osiedla Koncertowa Dolina. Pan Bartosz Niewiadomski zaproponował 

aby w rozmowy z Zarządem Dróg i Mostów włączyć mieszkańców osiedla. Na koniec dyskusji 

Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan zaznaczył, że musimy razem ze spółdzielnią wypracować 



rozwiązania i przedstawić Zarządowi Dróg i Mostów. 

Następnie Przewodnicząca Rady podziękowała gościom za przybycie.  

 

Ad. 5) Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk oddała głos panu Piotrowi Zyganowi, 

który przedstawił propozycje zarządu na podział środków z rezerwy celowej na 2021 rok (150 tys.): 

1. Wykonanie parkingu na ul. Harnasie przy stacji trafo. Koszt inwestycji według starej wyceny to 

140 tys. zł. Prace można etapować maksymalnie na dwa lata. 

2. Wykonanie części koncepcji zagospodarowania Parku Czechów, tj. prace na placu centralnym.  

3. Doświetlenie ul. Poturzyńskiej i Żelazowej Woli jedną lampą (koszt ok. 30 tys.). 

4. Zabezpieczenie środków na działania kulturalno-rekreacyjne. 

Przewodniczący Zarządu przedstawił wniosek, który wpłyną od Klubu Sportowego KS WINNER o 

dofinansowanie turnieju tenisowego w wysokości 3 tys. zł. 

Dzielnicowy Skrobowski poinformował, że zaczyna być coraz więcej telefonów w sprawie 

parkowania samochodów na ul. Noskowskiego. Pan Piotr Zygan przypomniał, że w poprzednich 

latach rada proponowała wybudowanie miejsc parkingowych na tej ulicy (skarpa przy boisku) lecz 

ZDM odmówił z uwagi na infrastrukturę podziemną. 

Pani Zofia Pitucha zaproponowała następujące prace ze środków rezerwy celowej: dokończenie i 

przedłużenie oświetlenia na ul. Paderewskiego dwoma lampami do parkingu na ul. Szwajcarskiej, 

budowa miejsc parkingowych przy posesji Szkoły Podstawowej Nr 43 oraz na ul. Śliwińskiego przy 

budynku Paderweskiego 4. 

Po krótkiej dyskusji pan Bartosz Niewiadomski zaproponował realizację naturalnego placu zabaw 

lub innej części projektu koncepcyjnego rewitalizacji terenów zieleni opracowanym przez firmę 

Bogusz Studio. 

Pan Arkadiusz Ligęza zadał pytanie kiedy było ostatnie spotkanie w sprawie spójnej koncepcji, kiedy 

było powiadomienie mailowe. 

Pani Irena Szostak-Kowalczyk zapytała co członkowie Rady myślą o muralach, które można by było 

wykonać na terenie dzielnicy. 

Do kolejnego posiedzenia Rady mamy zastanowić się nad propozycjami. 

 

Ad. 6) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Głos zabrał Przewodniczący Zarządu, który poinformował, że odebrał budki dla jeżyków i rozdzielił 

je między osiedla według zapotrzebowania (po 10 szt. na os. Szymanowskiego, os. Choiny i os. 

Chopina). W budżecie miasta są 2 propozycje z naszej dzielnicy: remont infrastruktury sanitarnej w 

Przedszkolu Nr 75 oraz dokończenie remontu ul. Zakopiańskiej i Żelazowej Woli. Rezerwa celowa z 

zeszłego roku została zrealizowana zgodnie z uchwałami Nr 23, 24 i 25. Jest odpowiedź na 

interpelację radnych Bubicza i Brzozowskiego w sprawie przejęcia przez miasto ul. Leszetyckiego. 

Jest odpowiedź w sprawie biletomatu na przystanku przy ulicy Koncertowej, przejścia dla pieszych 

na ul. Szpinalskiego i ul. Śliwińskiego oraz przeglądu i przycięcia gałęzi drzew w osiedlu Choiny.  

 

Ad.7) Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pani Zofia Pitucha zawnioskowała aby posiedzenia Rady odbywały się raz w miesiącu oraz żeby 

ostatni protokół Zarządu uzupełnić, że do protokołowania została wyznaczona inna osoba niż 

Sekretarz Zarządu. Pani Lucyna Więcierzewska zawnioskowała aby Rada mailowo dostawała 

informacje o propozycjach Zarządu na temat podziału rezerwy celowej, z kilku dniowym 

wyprzedzeniem przed posiedzeniem rady. Poruszyła również temat absencji, która trwa ok. roku a 

może i dłużej, przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zarząd powinien zająć się tym tematem i 

podjąć kroki w celu jego rozwiązania. Pan Arkadiusz Ligęza zawnioskował o skierowanie pisma do 

ZTM dotyczącego uruchomienia linii nr 46 (tzw. szybki przejazd z Czechowa na Czuby). Pan Jakub 

Paruch zawnioskował o pismo w sprawie przywrócenia biura obsługi mieszkańców w Urzędzie 

Pocztowym na ul. Żywnego lub wskazanie innej lokalizacji. 

 



Posiedzenie zakończono o godz. 20.15. 

 

Protokołowała Anna Świetlicka 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 27 kwietnia  2021 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny Irena Szostak Kowalczyk  

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

 


